
PROTOKÓŁ NR 8 

 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne odbytego w dniu 22 sierpnia  

2012 roku w godzinach 10
00 

– 14
10   

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Poświętne. 

 

 

Przewodniczył radny Andrzej Pawlik  – Przewodniczący Komisji. 

Obecni wg załączonej list obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Rady Gminy - Mieczysław Worach i  Wójt 

Gminy – Mieczysław Stępień. 

Porządek obrad: 

1. Ocena stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

2. Analiza wykonania budżetu Gminy na I półrocze 2012 r. 

3. Zagadnienia bieżące, opiniowanie przedłożonych projektów uchwał. 

 

Ad. pkt 1. Przewodniczący obrad – radny Andrzej Pawlik powitał obecnych na posiedzeniu i 

poinformował, że radny Kwaśniak będzie nieobecny na posiedzeniu, gdyż jest chory. 

- Radny Krzysztof Wielgus poinformował, że nie otrzymał zawiadomienia o posiedzeniu 

komisji w dniu dzisiejszym i zjawił się na komisji w związku z telefonem Przewodniczącego 

Rady. Oświadczył, że już wcześniej zdarzały się sytuacje, w których nie był informowany      

o posiedzeniach komisji i dlatego ma nadzieję, że wobec odpowiedzialnego pracownika będą 

wyciągnięte konsekwencje służbowe przez Wójta. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że postara się porozmawiać z pracownikiem obsługi 

rady, by w przyszłości nie dochodziło do konfliktowych sytuacji 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Komisji odczytał sprawozdanie dyrektora 

Zespołu Szkół Samorządowych w Poświętnem, z przygotowania ZSS na dzień 17 sierpnia do 

nowego roku szkolnego 2012/2013. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

- Przewodniczący A. Pawlik zapytał Wójta, co oznacza w tym sprawozdaniu informacja        

dotycząca modyfikacji projektu organizacyjnego. 

- Wójt wyjaśnił, że w związku ze zmianą na stanowisku dyrektora szkoły należy dokonać 

zmian w przydziale godzin. Wójt poinformował, jakie będą zmiany w projekcie. 

- Radny Krzysztof Wielgus stwierdził, że 24 godziny dla Pani Bogusz to chyba za dużo i 

zapytał ile godzin maksymalnie może mieć nauczyciel. 

- Wójt wyjaśnił, że nauczyciel może mieć maksymalnie 27 godzin. 

Radni podjęli dyskusję na temat zmian w szkołach, reorganizacji szkół, łączenia klas 

gimnazjalnych i potrzebie wszczęcia dyskusji ze społeczeństwem na temat reorganizacji szkół 

lub tworzenia szkół społecznych. 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał informację Dyrektora na temat przygotowania 

Szkoły Podstawowej w Dębie do nowego roku szkolnego. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

Na koniec Przewodniczący Komisji odczytał sprawozdanie z przygotowania Szkoły 

Podstawowej w Brudzewicach przygotowane przez Dyrektora tej szkoły. Sprawozdania 

stanowi załącznik do protokołu. 

Komisja po przeanalizowaniu wszystkich informacji na temat przygotowania szkół do 

nowego roku szkolnego przyjęła przedstawione informacje do wiadomości. Jednocześnie 

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o podjęcie tematu 

reorganizacji funkcjonowania oświaty na terenie gminy pod względem ekonomicznym, bez 

uszczerbku formy nauczania w tych szkołach. 

Ad. pkt 2. Pani Jadwiga Kośka - skarbnik gminy przedstawiła informację na temat 

wykonania budżetu Gminy Poświętne za I półrocze 2012 r. Informację tą radni otrzymali do 

wiadomości i stanowi ona załącznik do protokołu. 
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- Radny Krzysztof Wielgus oświadczył, że życzy sobie otrzymywać na każdą sesję i komisję 

wersję papierową zawiadomień wraz z niezbędnymi materiałami, w związku z tym, że nie 

otrzymał stosownych materiałów nie mógł się z nimi zapoznać i nie może w tej chwili brać 

udziału w dyskusji. 

- Przewodniczący Komisji zapytał Wójta, czy gdyby doszło do reorganizacji szkół, to czy za 

dwa lata znalazły by się środki na kanalizację w budżecie gminy. 

- Wójt - potwierdził, że w przypadku reorganizacji środki by się znalazły. 

Ad. pkt 3. Pani Jadwiga Kośka - skarbnik gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie. Wyjaśniła, czego dotyczą zmiany a następnie omówiła projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.  

Wójt wyjaśnił, że Komendant Komisariatu Policji w Drzewicy wystąpił z pismem do Wójta 

Gminy o sfinansowanie ze środków budżetu gminy tzw. policyjnych służb 

ponadnormatywnych, w celu zapewnienia bezpieczeństwa dla mieszkańców gminy i gości 

podczas odpustu św. Michała. 

Radni po dyskusji na ten temat wyrazili opinię, że to nie gmina powinna ponosić koszty, ale 

organizator odpustu. 

Następnie Wójt omówił projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Poświętne. 

Na koniec Pani Elżbieta Sobczyk - inspektor w Urzędzie Gminy omówiła projekt uchwały  

w spawie podziału gminy Poświętne na stałe obwody głosowania,  ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionych projektów uchwał.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła: 

Elżbieta Sobczyk       Przewodniczył: 

 

       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

                

        Andrzej Pawlik   

          

 

           

                             

 

Członkowie Komisji: 

 

Świąder Grzegorz      - ……………………………………………. 

 

Kacprzak Marian      - ……………………………………………. 

 

Krzysztof Wielgus    - ……………………………………………. 

 

 

 

 


